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1

Burgemeester Meijer geeft aan dat in het huidige jaarverslag al wordt 

aangegeven welke archieven van derden er dat jaar zijn opgenomen. Hij 

zegt toe in te brengen bij het Archief Gooi en Vechtstreek om deze 

werkwijze te continueren. Tevens zal hij daarbij inbrengen om in de 

jaarverslaggeving dan ook op te laten nemen welke afwegingen er zijn 

geweest om archieven van derden wel óf niet aan het archief toe te 

voegen. 

28-8-2023 Raad Meijer Verwoerd Kirpensteijn Q2 2024

2
De burgemeester zegt toe de commissie twee maal per jaar te 

informeren over de belangrijkste veiligheidscijfers.
18-6-2020 ABM Meijer Verwoerd Caarls

elk half jaar in januari en 

september

Het betreft de belangrijkste veelvoorkomende delicten zoals woninginbraken, 

autoinbraken, geweldsmisdrijven en cyber crime, alsmede overlast en 

verwarde personen. Uiteraard zullen belangrijke ontwikkelingen of 

afwijkingen tussentijds met de commissie worden gedeeld, mocht daar 

aanleiding toe zijn.

3
Wethouder Rebel zegt toe dat de evaluatie van de GR belastingen 

Huizen, Blaricum en Laren zal worden gedeeld met de raad. 
8-9-2022 ABM Rebel de Bruijn Lighthart sep-24

Deze regeling, alsmede de dienstverleningsovereenkomst bedoeld in artikel 

7, en de uitvoering van deze regeling worden 2-jaarlijks geëvalueerd. Het 

eerstvolgende moment vindt plaats voor 1 september 2024 de evaluaties 

hierna vinden 2-jaarlijks aansluitend voor 1 juli van dat betreffende jaar 

plaats.

4

De burgemeester zegde, voor wat betreft punt 3 van de motie 

“Meer grip op verbonden partijen” toe, dat de agendacommissie via een 

mededeling de raad over de uitvoering van punt 3 van de motie nader 

zal informeren.

14-12-2023 ABM Meijer Griffier  

5

Burgemeester Meijer zegde toe na te gaan binnen de regio hoe men 

aankijkt tegen een regionaal vuurwerkverbod en brengt de commissie 

met een memo op de hoogte over de uitkomst hiervan.

1-2-2024 ABM Meijer Verwoerd Huiting Q2 2024 De vraag is ambtelijk en bestuurlijk uitgezet in de regio

6

Wijziging Gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio G&V 

Burgemeester Meijer geeft zijn interpretatie over de tekst vermeld in 

artikel 12 Zienswijze op pagina 18 van de was – wordt - lijst. Indien zijn 

interpretatie niet juist mocht zijn brengt hij de commissie hiervan op de 

hoogte voor de volgende raadsvergadering

1-2-2024 ABM Meijer Verwoerd Huiting

7

Uitgangspunten begroting en belastingnota 2025

Wethouder Rebel zegde toe de notitie over de inzet van de reserves te 

delen met de raad, zodra deze beschikbaar is

1-2-2024 ABM Rebel de Bruijn van Rossum planning is cyclus raad 30 mei 2024 

actueel overzicht van toezeggingen tbv commissievergaderingen maart 2024



8

Wethouder Verbeek zal de commissie informeren over de 

ontwikkelingen rondom de locatie van het speelbos, inclusief de wijze 

waarop met het GNR en omwonenden wordt overlegd. Wethouder 

Verbeek informeert de commissie via een mededeling over de 

procedure die gevolgd moet worden bij de 

omgevingsvergunningsaanvraag voor het speelbos.

20-6-2018 FYD Boom Klompmaker doorlopend

Uitspraak is gedaan en aan de commissie toegezonden met raadsinformatie 

30.1 (24 juli 2023). De beroepen zijn gegrond verklaard vanwege 

ontoereikende motivering op de onderdelen locatie, parkeren en geluid. Het 

college heeft inmiddels besloten voorkeur uit te spreken voor vasthouden 

aan een speelbos op de locatie Sijsjesberg en dus de procedure opnieuw op 

te starten.De juridische analyse, waar de commissie over is geinformeerd, 

geeft geen aanleiding om van een herkansing af te zien. Inmiddels is er 

contact met een extern bureau om de gemeente hierin te ondersteunen. 

Hierbij is de insteek om eerst de focus te leggen op de locatiekeuze en - als 

de locatiekeuze opnieuw gemaakt is - met de appellanten in overleg te 

treden over de aspecten parkeren en geluid. In de  besluitvorming rond een 

nieuwe omgevingsvergunning zullen ook de aspecten parkeren en geluid 

dan nadrukkelijk worden betrokken, zoals ook in de uitspraak van de 

rechtbank is aangegeven. 

9

Wethouder Rebel informeert de commissie jaarlijks over de status 

(voortgang, fasering e.d.) van de locaties op de lijst met mogelijke 

woningbouwlocaties.

11-9-2019 FYD Boom Klompmaker Teurlings doorlopend

Nu een woonconferentie in voorbereiding is (collegeprogramma 3.1) en de 

verwachting is dat via de woonconferentie tot woningbouwlocaties kan 

worden besloten, wordt deze toezegging 'on hold' gezet. De commissie heeft 

in zijn vergadering van 30 november 2022 besloten de toezegging op de lijst 

te houden om "vinger aan de pols te houden".

10

De commissie Fysiek Domein wordt via een mededeling geïnformeerd 

over de aanpak van de locatie rond de zeilschool. Daarnaast worden de 

kosten voor het aanbrengen van sanitair in de haven in kaart gebracht.

26-2-2020 FYD
Boom/ Van 

Werven
Versluis eind 2024

Tijdens het vaarseizoen 2021 is tijdelijk sanitair geplaatst tegenover het 

havenkantoor. In het najaar van 2021 is het gebruik van deze voorziening 

geëvalueerd. De commissie is per mededeling over de uitkomst 

geïnformeerd. Tijdens het vaarseizoen 2022 en 2023 is er wederom tijdelijk 

sanitair geplaatst. In 2023 en 2024 worden plannen voorbereid om de 

diverse voorzieningen rond de haven op het gewenste niveau te brengen, 

waarbij ook het realiseren van een permanente toiletvoorziening wordt 

onderzocht. 

11

Wethouder Verbeek zegt toe de raad op de hoogte zullen houden van 

het proces om een alternatieve locatie te vinden voor de uit het Bad 

Vilbelpark afkomstige graffitimuur, welke locatie tevens kan rekenen op 

draagvlak bij de omwonenden voor de plaatsing van de graffitimuur

8-7-2021 raad/FYD Van Werven Versluis Gribnau 2024

In het ontwerpproces voor het Gooierhoofd is duidelijk geworden dat een 

locatie op het Gooierhoofd minder passend is. Daarom wordt de zoektocht 

verbreed, waarbij ook gekeken zal worden naar de behoefte aan een 

dergelijke voorziening en/of een andere uitvoering.

12

Wethouder Van Werven zegt toe dat er in 2023 plannen aan de raad 

zullen worden voorgelegd voor onderhoud van zowel de Oude- als 

Nieuwe begraafplaats. De uitvoering van motie M2 zal onderdeel zijn 

van de plannen.

3-11-2022 raad/FYD Van Werven Versluis De Vries 2023/2024

Medio 2023 is gestart met de planvorming voor de beheersituatie op de 

begraafplaatsen. Het gaat om een veelomvattende opgave waarbij in 2023 

gewerkt wordt aan de beheersverordening, exploitatie en de beheerplannen. 

De reactie op motie M2 is in het weekbericht van week 51 aan de commissie 

Fysiek Domein toegezonden. Hierin is ook opgenomen dat In het eerste 

kwartaal van 2024 de commissie zal worden geïnformeerd over het vervolg. 

13

Ter uitwerking van het collegeprogramma zal het college met een opzet 

komen voor uitbreiding terras- en horecamogelijkheden, waarover de 

commissie haar wensen en bedenkingen naar voren kan brengen.

30-11-2022 FYD Rebel Klompmaker
Besproken in de commissie 31 januari 2024.                                            

Voorstel: afvoeren van de lijst.

14

Wethouder Boom heeft toegezegd om middels een mededeling

een terugkoppeling te geven over de definitieve planning met betrekking 

tot locatie Silverdome. Deze mededeling zal volgen nadat een gesprek 

heeft plaatsgevonden met de initiatiefnemer. 

3-4-2023 FYD Boom Klompmaker

Initiatiefnemer heeft uitstel gevraagd voor de realiseringstermijn (eind 2024). 

Hierop is gereageerd dat uiterlijk 1 november 2023 een meer onderbouwde 

reactie wordt verwacht van initiatiefnemer. Tegelijkertijd is initiatiefnemer 

gewezen op de mogelijkheden van de subsidieregeling ‘Startbouwimpuls’. 

Op 1 november is geen concrete planning overgelegd. Daarmee is niet 

voldaan aan onze voorwaarde. Wij hebben besloten juridisch advies in te 

winnen over de positie van de gemeente en hoe binnen de contractuele 

afspraken een oplossing kan worden afgedwongen. Voorstel: op de lijst 

handhaven, totdat een nieuwe planning is ontvangen en gedeeld met de 

commissie of een procedure beëindiging van de overeenkomst wordt 

opgestart.



15

Wethouder Van Werven zegde toe om te zijner tijd, nadat de eerste 

gesprekken met de bewoners hebben plaatsgevonden, bij de 

gemeenteraad terug te komen met eventuele mogelijkheden voor het 

meenemen van een kunstwerk bij het maken van de plannen voor de 

herinrichting van de wijk Stad en Lande. 

13-7-2023 raad/FYD Van Werven Versluis Taouali 2025

In februari 2024 stelde het college een bestuursopdracht voor Stad en Lande 

vast, waarin een verkenning naar een kunstwerk onderdeel is gemaakt van 

de scope van het project. Daarmee is de actie als zodanig belegd. 

Voorgesteld wordt daarom om te toezegging over te hevelen naar de 

'meerjaren toezeggingenlijst'. 

16

Wethouder Boom heeft toegezegd om op het moment dat het

uitvoeringsontwerp van de HOV/Oost west as concreet is, een 

bijeenkomst voor de commissie te beleggen om hierover het gesprek 

met elkaar aan te gaan. 

13-9-2023 FYD Boom Klompmaker Q1 2024

12 februari 2024 heeft een informatiebijeenkomst voor raadsleden 

plaatsgevonden. Daarin is toegelicht dat gestreefd wordt naar 

raadsbesluitvorming, uiterlijk 30 mei 2024.                                                         

Voorstel: afvoeren van de lijst.

17

Wethouder Rebel zegde toe met een positief kritische, maar serieuze 

blik te zullen kijken naar het voorstel van Insolar en LaCasina met 

betrekking tot een alternatieve route voor de snoepkar en in gesprek te 

gaan met de betrokken partijen. Als blijkt dat het college hierin om welke 

reden dan ook niet kan meegaan, zal het college dat aan de commissie 

laten weten middels een mededeling met vermelding van argumenten.

31-1-2024 FYD Rebel Klompmaker

In overleg met horecapartijen worden de mogelijkheden voor optimalisaties 

van positionering van het terras verder verkend. Daarbij worden aspecten als 

toegankelijkheid en bereikbaarheid en de mogelijkheid voor toekomstig 

evenementen betrokken. Voorgaande met als doel om deze zomer te komen 

tot een vast terras.

18

Wethouder Boom zegde toe dat er nog een presentatie gaat volgen met 

meer informatie over de planontwikkeling van buurtwinkelcentrum 

Kostmand als de uitwerking wat concreter is.

31-1-2024 FYD Boom Klompmaker In overleg met initiatiefnemers volgt een datum voor deze presentatie.  

19

Wethouder Boom zegde toe, dat als het Oost-West as plan voltooid is 

en als blijkt dat er, ondanks eerder uitgebreid verkeerskundig onderzoek, 

aanwijsbare punten zijn die niet veilig zijn, onmiddellijk verkeerskundige 

aanpassingen zullen worden gedaan om de verkeersveiligheid te 

verbeteren. 

5-2-2024 FYD Boom Klompmaker

VO en uitwerking ervan naar DO voldoen aan wetgeving en normen van 

verkeersveiligheid en toegankelijkheid. Op voorhand is er dus geen 

aanleiding om te verwachten dat er na realisatie op dit onderdeel 

aanpassingen zullen moeten volgen. Daar waar dat toch wenselijk zal blijken 

te zijn wordt dat pas duidelijk na realisering van het werk. Vooralsnog dus 

geen actie.

20
Wethouder Verbeek zegt toe over een half jaar opnieuw met de 

omwonenden de situatie rond De Boerderij te evalueren.
1-11-2018 SOD Van Werven Filius Van Hove Q1 2024

In het collegeprogramma 2022 -2026 staat dat "de subsidie-afspraken met 

betrekking tot De Boerderij worden geëvalueerd, en onderzocht wordt of er 

verruiming van het gebruik mogelijk is." 

In aanmerking wordt genomen dat tot verruiming van de activiteiten pas kan 

worden overgegaan nadat hierover via de weg van bepaling 6.1 van de 

mediation-overeenkomst een akkoord is bereikt tussen de directie van 

Spant! en een vertegenwoordiging van direct omwonenden. 

De verkennende gesprekken hierover vinden momenteel plaats.

21

Wethouder Van Werven zegt toe bij het nog te realiseren beleidsplan 

schuldhulpverlening een oplegger te voegen met een planning voor de 

implementatie van de aanbevelingen van de Rekenkamer.

29-11-2022 SOD Van Werven Filius Aartsen Q2 2024

De aanbevelingen worden verwerkt in het nieuwe beleidsplan 

bestaanszekerheid. Dit plan wordt u in de raadsvergadering van april 

voorgelegd.



22

Wethouder Boom zegde toe dat het college inzake Integraal 

Huisvestingsplan Onderwijs 2024-2050 met de volgende twee visies, 

inclusief bijbehorend financieel plaatje (dekkingsopties), naar de raad zal 

komen, zodat die in samenhang met elkaar in de raad besproken 

kunnen worden:

1. een onderwijskundige visie op het onderwijs (integraliteit)

2. een visie op de toekomst en de ambities (huisvesting).

       

Via een mededeling aan de commissie Sociaal Domein in januari a.s. zal 

aangeven binnen welke termijn beide versies tegemoet gezien kunnen 

worden.

14-12-2023 SOD Boom Filius Hogenbirk Q2 2024

Wij zijn bezig met het opstellen van een gemeentelijke visie op integrale 

kindcentra. Deze visie gaan wij zowel inhoudelijk als financieel vertalen in het 

IHP. De visie, ambitie en financiele vertaling is gereed voor de behandeling 

van de voorjaarsnota/begroting 2025. 

23

Wethouder van Werven zegde toe, dat zodra er voor de gemeente meer 

duidelijkheid is over de financiële uitkeringen van het rijk aan de 

gemeente voor de periode na 2026, de toekomst van het Huizer 

Museum voor behandeling in de raad zal worden geagendeerd voor 

besluitvorming over de gemeentelijke financiële ondersteuning van het 

Museum voor de periode na 2026.  

Tevens zegde zij toe, dat zij 1x per half jaar de commissie Sociaal 

Domein zal informeren over het verloop en/of de uitkomsten van de 

gesprekken die met het Huizer Museum zullen worden gevoerd. Als uit 

de gesprekken met het Museum blijkt dat er nog problemen worden 

ondervonden, zal de gemeente met het Museum blijven meedenken 

over oplossingen.

15-12-2022 Raad Van Werven Filius Van Hove doorlopend

Zoals aangegeven bij de wensen nieuw beleid in de voorjaarsnota: op dit 

moment is het, gelet op de verwachtingen van het structureel 

meerjarenperspectief, af te raden om nieuwe structurele verplichtingen aan 

te gaan. Met het museum is in juli besproken dat het nu niet het moment is 

om plannen voor een nieuw museum te starten. Het bestuur werkt aan 

mogelijkheden om de positie van het museum te versterken. Wij zullen 

hierover regelmatig het gesprek met het bestuur voeren.

24

Wethouder Van werven zegt toe dat de nieuwe manier van werken op 

het gebied van toekennen van huishoudelijke hulp geëvalueerd zal gaan 

worden. Een terugkoppeling van deze evaluatie wordt opgenomen in de 

Bestuursrapportage Sociaal Domein.

24-1-2023 SOD van Werven Filius Meijer Q2 2024 De evaluatie inkomenstoets zal plaatsvinden in Q2 2024

25

Wethouder Van der Kleij zegt toe de commissieleden te informeren over 

het proces en de uitkomsten van het onderzoek met betrekking tot het 

beheren van de buitensportaccommodaties

9-5-2023 SOD Van der Kleij Filius Schoppen Q4-2024

Dit is onderdeel van de beleidsprogramma's 2024 en onderdeel

van de reguliere uitvoering. 

Voorstel: toezegging afvoeren.

In de commissievergadering van september is besloten om deze op te lijst te 

laten staan als zijnde aandachtspunt.

26

Wethouder Van Werven zegde toe dat zij zal doorgeven hoeveel er van 

de budgetten (2 tranches) over is . Ook gaat zij kijken naar het 

ontschotten.

27-6-2023 SOD Van Werven Filius Van Hove Q2 2024
Meer informatie hierover zal bij de behandeling van de vernieuwde 

cultuurnota gegeven worden.

27
Wethouder Van der Kleij zegde toe de Commissie SD te informeren over 

de ontwikkelingen over de regionale initiatieven rond dierenwelzijn. 
18-9-2023 SOD Van der Kleij Filius van Steenbergen Q1-2024

De commissie Sociaal Domein is tijdens de vergadering van 28 november 

2023 middels een mededeling geinformeerd over de stand van zaken 

rondom dierenwelzijn vanaf 2025. Er wordt een raadsvoorstel voorbereid 

welke naar verwachting zal worden aangeleverd voor de vergadering van 21 

maart 2024. 

28

Wethouder Van Werven zegde toe in het komende overleg met de 

Tomingroep te pleiten voor een reactietijd van 30 dagen voor het 

beantwoorden van vragen inzake de aanpassing Gemeenschappelijke 

Regeling Tomingroep 2024

30-1-2024 SOD van Werven Filius Aartsen Q1 2024

In de raad van 15 februari 2024 gaf mevrouw Terlouw van de CU aan te 

begrijpen dat voor het begrip 'redelijke termijn' is gekozen omdat per casus 

en situatie een andere termijn nodig is. Zij vroeg de toezegging om: als de 

gemeente Huizen een vraag aan de Tomingroep zou stellen, aan de 

Tomingroep te vragen om bij het sturen van de ontvangstbevestiging aan te 

geven op welke termijn de Tomingroep de vraag kan beantwoorden. 

Wethouder Van Werven heeft dit toegezegd. Voorstel: afvoeren van de lijst.

29
Wethouder Boom zegde toe het meldpunt en handhaving algemene 

regels Wet goed Verhuurderschap te publiceren in de Omrooper.
30-1-2024 SOD Boom Klompmaker

Is medio februari gepubliceerd.                                                              

Voorstel: afvoeren van de lijst.

30

Wethouder Van Werven zegde toe uiterlijk in januari 2025 een evaluatie

 van het project gemeentelijk ondersteuning ouders met jonge kinderen 

te laten plaatsvinden.

30-1-2024 SOD van Werven Filius Haak Q1 2025


